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Motie: Duurzame Binnenstaddistributie 
 
De raad van de gemeente Doetinchem, bijeen op 10 november 2022; 
 
gelezen het raadsvoorstel Begroting 2023 gemeente Doetinchem; 
 
constaterende dat: 
- Doetinchem een gastvrije gemeente met een gastvrije binnenstad wil zijn; 
- gemotoriseerd vrachtverkeer in de binnenstad daaraan niet bijdraagt; 
- bezorgingen clusteren vanuit een distributiecentrum tot minder 

verkeersbewegingen en dus ook tot minder uitstoot leidt; 
- gebruik van emissievrije voertuigen, eventueel in combinatie met 

fietskoeriers/bakfietsen de uitstoot verder vermindert; 
 
overwegende dat: 
- er nog veel gemotoriseerd verkeer door onze binnenstad komt, voor leveringen, 

ophalen van pakketten, afval etc.; 
- andere steden ons laten zien dat dit slimmer en duurzamer kan door een 

distributiecentrum; 
- het Binnenstadbedrijf Doetinchem de ambitie van Binnenstaddistributie 

ondersteunt; 
- zij de Fietskoeriers die net zijn gestart als aanvulling zien op een nieuw te 

vormen Binnenstaddistributie; 
- de gemeenteraad vorig jaar tijdens de begroting het idee van 

Binnenstaddistributie ook al heeft besproken; 
 
draagt het college op:  
- binnenstaddistributie met emissievrije voertuig(en) op te nemen in de op te 

stellen mobiliteitsvisie; 
 
en gaat over tot de orde van de dag.  
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